
 
 

Datum: 14 november 2022 

Betreft: schriftelijke vragen conform art. 39 RvO 

Aan: het college van burgemeester en wethouders 

Over: Snoeien klimop 

 

Geacht college, 

 

De Gemeente Nijmegen snoeit op verschillende plekken Hedera (klimop) van bomen, 

bijvoorbeeld in het Goffertpark, het Valkhofpark en het Patersbosje. Klimop is een 

belangrijke schut- en nestplaats voor meerdere soorten vogels en insecten. 

Bovendien is klimop één van de weinige planten die in het najaar nectar levert, en 

heeft klimop een positieve uitwerking op de luchtkwaliteit. 

1. Op welke schaal wordt in Nijmegen Hedera gesnoeid? 

2. Wat zijn de financiële kosten van het snoeien van Hedera? 

3. Heeft het snoeien van Hedera volgens u enige meerwaarde? 

4. Bent u zich bewust van het grote ecologische belang van Hedera? 

5. Is het snoeien van Hedera niet in strijd met het hele idee van vergroening in 

Nijmegen? 

6. Bent u bereid te stoppen met het snoeien van Hedera? 

 

Met een vriendelijke groet, 

 

Namens de SP-fractie 

 

Stijn van Uffelen  Biljana Markovic 

 

 

 

 

 

 

 




